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Nazare: Suntem într-o directie buna, dar trebuie sa ramânem prudenti si sa urmarim

cheltuielile si executia bugetara

România are sanse sa recupereze din pierderile din PIB, este într-o directie buna, dar autoritatile trebuie sa

ramâna prudente si sa urmareasca foarte bine cheltuielile si executia bugetara, a declarat, joi, ministrul

Finantelor, Alexandru Nazare.

 

"Exista sanse. Şi mai mult decât faptul ca exista sanse, exista si rapoarte, inclusiv raportul Bancii Mondiale, care

confirma premisele pe care am construit bugetul, de 4,3% crestere. Aceste rapoarte, inclusiv raportul Eurostat care

confirma cresterea economica din trimestrul 4 al anului trecut, sunt semnale ca suntem într-o directie buna. Nu

sunt semnale ca am ajuns deja acolo. Şi ca sa ajungem acolo trebuie sa depunem eforturi, mai ales în privinta

executiei bugetare, absorbtiei de fonduri europene, a îndeplinirii reformelor în general. Mesajul pe care vreau sa îl

transmit este ca suntem într-o directie buna, dar trebuie sa ramânem prudenti si sa urmarim foarte bine cheltuielile

si executia bugetara", a spus Nazare la Digi 24.

 

El a adaugat ca riscuri exista peste tot, nu numai în România, iar acestea sunt legate în principal de pandemie.

 

"Exista incertitudini legate de pandemie si de modul în care va evolua economia europeana, pentru ca România

este interdependenta, si sunt incertitudini ce nu pot fi evaluate. Nu este o problema a României, este o problema a

tuturor ministrilor de Finante. Ne reunim în Consiliul ministrilor de Finante, ECOFIN, se discuta lunar aceste

chestiuni si încercam sa facem evaluari cât mai aproape de realitate si sa actionam în consecinta", a explicat

ministrul Finantelor.

 

În ceea ce priveste deprecierea de zilele trecute a leului în raport cu euro, Nazare a subliniat ca ministerul este în

contact cu Banca Nationala si urmareste "aceasta chestiune", dar ca, în opinia sa, nu se poate vorbi despre o

scadere a încrederii investitorilor în România.

 

"Sunt în dialog cu agentiile de rating, am participat la toate discutiile cu agentiile de rating, de evaluare. Îmi

mentin optimismul în aceasta privinta si sunt convins ca, totusi, eforturile noastre, mai ales în privinta construirii

unui buget prudent, solid, care atesta o traiectorie de ajustare fiscal bugetara sustenabila, vor avea efecte pozitive

inclusiv în evaluarea Comisiei si în evaluarea agentiilor de rating", a mai spus seful de la Finante.
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